
 
 

1 

 

 
 

 
Aan:  Leden bestuur Dorpsbelangen Schoonebeek 
Van: Secretariaat Dorpsbelangen Schoonebeek 

Datum:  16 oktober 2024 
Plaats:  ’t Aole Gemientehoes 
Betreft:  Notulen Vergadering Dorpsbelangen 16 oktober 2024 

 
  

 
Aanwezig: 
Jos van Hees  Voorzitter 

Henk Vredeveld Vicevoorzitter 
Marga Piek   Secretaris 

Will Wesseling  Penningmeester 
Ingrid Gelton  Notulist & Bestuurslid 
Albert Rave   Bestuurslid 

Gerlof Engberts  Bestuurslid 
Harry de Heij  Bestuurslid 
Roel Aalderink  Bestuurslid 

 
Afwezig met kennisgeving: 

Vincent Mooi  Gebiedscoördinator 
 
Gasten 

Mirjam Bloemberg Oliebron 
Ruby Sijbom   Oliebron  
Gina Maatje   Fietsclub Schoonebeek 

Roelineke Gommer CDA 
 

De vergadering wordt tevens bijgewoond door een aantal inwoners. 
 

1. Opening en vaststelling agenda 

Jos heet alle aanwezigen van harte welkom en opent de vergadering.  

 

2. Notulen vergadering 4 september 

Er zijn geen wijzigingen, op- of aanmerkingen, de notulen worden bij deze vastgelegd en zullen 

worden gepubliceerd op de website. Henk vult aan dat de prullenbak bij de Beweegtuin inmiddels is 

geplaatst. 

 

3. Actie- en besluitenlijst 

De lijst wordt doorgenomen en geüpdatet.  

 

4. Mededelingen 

a) Maai mei niet: het beleid van gemeente is geplaatst op de website en in Jaknikker met het 

verzoek aan inwoners van Schoonebeek om hier hun mening over te geven. We hebben hier 

twee reacties op ontvangen; deze zijn doorgestuurd naar de gemeente. 

b) Woningbouw: tot nu toe nog geen nieuws van gemeente, eind van het jaar komt de gemeente 

met meer informatie. De plannen voor nieuwbouw aan de Pienhoek zijn definitief van tafel, de 
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argumentatie is niet helemaal duidelijk. De gemeente heeft aangegeven niet van plan te zijn de 

uitgang van de brandweer aan te passen. 

c) Integraal beleid openbare ruimte: zie email d.d. 2 oktober. De maatschappelijke thema’s 

worden goed verwoord, maar zeer algemeen en niet heel concreet. Verzoek van Jos of een 

aantal bestuursleden met elkaar tot een reactie richting gemeente kunnen komen. Actie Roel en 

Henk. 

d) Verlichting Nieuw-Amsterdamse weg: 21 oktober bijeenkomst evaluatie nieuwe verlichting, Will 

gaat hierheen, Jos misschien. 

e) Waarderingsprijs gemeente Emmen: waarderingen voor initiatieven kunnen nog tot 31 

december ingediend worden. 

f) Voetpad E.E.G.-laan/Burg. Osselaan: de tegels zullen vervangen worden door padvast. 

g) De Boo: regelmatig vernielingen aan de speeltuin. DBS heeft email gestuurd naar Frank 

Terhorst, wellicht kunnen hier camera’s opgehangen worden? NAM heeft aangegeven dat de 

speeltuin niet hun eigendom is, mag daarom niet door hen geobserveerd worden. Dit zou 

moeten via een bevoegde instelling. Als we dit aan willen pakken moeten we met de gemeente 

rond de tafel. Gina meldt dat er ook schapen mishandelt zijn. Kijken met de gemeente wat de 

mogelijkheden zijn om speeltuin te observeren. Henk pikt dit op, evt. samen met Will. Will 

neemt het ook mee naar platformoverleg De Velden. 

 

5. Ingekomen post 

a) Uitnodiging Inspiratiesessie Positieve Gezondheid 14 november.  

 

6. Toelichting financiële aanvragen 

a) Oliebron: vraagt bijdrage voor vergroening schoolplein en licht deze aanvraag toe door middel 

van een presentatie. Er zijn een aantal aanvullende vragen m.b.t. onderhoud, veiligheid en 

inclusiviteit.  

b) Gina: aanvraag voor € 80 voor koffie met gebak voor Fietsclub Schoonebeek. Deze aanvraag zal 

opgenomen worden in een grotere aanvraag van de Activiteitencommissie, waarin alle 

evenementen meegenomen zullen worden. 

 

7. Vergaderingen en besprekingen 

a) NAM gebiedsproces: Gerlof geeft een korte samenvatting van drie bijeenkomsten die DBS in de 

afgelopen periode heeft bijgewoond: bijeenkomst m.b.t. Bijdragespoor, bezoek Tweede 

Kamercommissie, en op initiatief van DBS is er een constructief gesprek geweest met de NAM. 

DBS sluit op uitnodiging van de NAM aan bij de Eulietafel.  

b) Beleid gemeente Emmen centrale speelvelden: naar aanleiding van het artikel in de Jaknikker, 

op de website en op onze sociale mediakanalen hebben we een aantal aanmeldingen ontvangen 

van geïnteresseerde inwoners: Yke Kempers (2 pers. Stichting Isabelle), Roelof ter Luun, Lisa 

Krijger en Johan Beukers (Kinderraad, + kind). Kunnen nu datum prikken voor kick-off meeting 

met gebiedscoördinator Vincent Mooi, Gonnie Heidemans (MFC), Henk Timmer (Sedna), Hidde 

Beekman (buurtsportcoach) en evt. Anjo Geertsema. 

c) Nieuwjaarsreceptie, Schoonebeker Pluim - besproken in Activiteitencommissie. Receptie gaat 

door, Bob neemt contact op met Harry Timmerman van Culturele Raad m.b.t. Glazen Camera. 

Pluim moet inzichtelijker, geen beroepskrachten nomineren. Overname van Culturele Raad  

moet goed besproken worden. Voorheen kwam de gehele voormalige gemeente Schoonebeek 

in aanmerking voor de Pluim; als wij dit overnemen willen we de nominaties beperken tot de 

huidige gemeente Schooonebeek (postcodegebied 7761). Stukje reserveren in Jaknikker - halve 

pagina Glazen Camera en Schoonebeker Pluim. DBS neemt definitief de organisatie van de 

Nieuwjaarsreceptie over van de Culturele Raad. Burgemeester en wethouder uitnodigen. 
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8. Jubileum Dorpsbelangen 9 mei 

Er is een tweede bijeenkomst geweest op 11 september. Aan de orde geweest zijn de volgende 

onderwerpen: 

• Attentie voor (nog levende) oprichters, wellicht bronzen beeldje (Artihove) 

• Ideeën voor presentje bezoekers – mogelijkheden doorgeven, bestuur laten kiezen. Budget ca. 

€10 pp. Moet geen houdbaarheidsdatum op zitten zodat e.e.a. ook weggegeven kunnen worden 

op Jaarmarkt. Gift per huisadres of per bezoeker?  

• Plaatsing op Welkomstborden  

• MUSOS uitnodigen voor muzikale omlijsting 

• Versiering van ’t Aole Gemientehoes 

• Goed doel aan verbinden? Bestuur gaat hiermee akkoord. 

 

9. Aanvraag verkeersborden 

Plaatsen bord spelende kinderen: DBS heeft navraag gedaan bij de gemeente, deze plaatsen uit 

zichzelf niets. Bewoners moeten dit zelf initiëren en aanvragen bij de gemeente, pas dan zal de 

gemeente een bord plaatsen. De kosten voor een dergelijk bord zijn € 200. DBS is van mening dat 

het plaatsen van verkeersborden, om wildgroei tegen te gaan, een taak is van de gemeente of 

provincie en besluit dit niet te faciliteren. DBS gaat niet betalen.  

 

10. Rondvraag 

• Albert: de picknickbanken in het Dierenparkje zijn in slechte staat. DBS meldt dat er al aan wordt 

gewerkt om deze te vervangen. 

 

11. Sluiting 

Jos bedankt een ieder voor zijn/haar aanwezigheid en inbreng en sluit de vergadering om 20:42 uur. 

 

 

Volgende vergadering: woensdag 20 november, 19:00 uur 

 

 


